
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Popovičky
ze dne 10. 11. 2022

Program zasedání:

1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Složení slibu člena zastupitele obce
4. Doplnění a schválení programu
5. Schválení zřízení komisí
6. Zvolení předsedů jednotlivých komisí, určení počtu členů a jejich členů
7. Schválení odstranění roštu na pozemní komunikaci v lokalitě Nebřenice
8. Rozpočtové opatření č. 8/2022
9. Stanovení jednatelů Technických služeb Popovičky
10. Schválení určeného zastupitele pro pořizování změn územního plánu ve volebním období 2022-2026
11. Volba členů finančního výboru
12. Volba členů kontrolního výboru
13. Směrnice podpisových vzorů
14. Schválení názvu ulic v lokalitě Nebřenice
15. Návrh na předčasné splacení úvěru na ČOV
16. Různé
17. Diskuse

Přítomni:
Ing. Radka Kučerová
David Šikola
Jaroslav Švehla
Ing. Alexander Tuháček
Ing. Jaroslav Richter
Pavel Tippl

Omluveni:
Petr Kvarda

1. Zasedání zastupitelstva zahájila v19:03 starostka obce Ing. Radka Kučerová, která ověřila počet 
přítomných členů obecního zastupitelstva v počtu 6 členů (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).

2.  Starostka pověřila ověřovateli zápisu místostarosty Davida Šikolu a Jaroslava Švehlu a zapisovatelem 
Radku Štantejskou.
     
K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.



Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Popovičky určuje ověřovatele zápisu Davida Šikolu a Jaroslava Švehlu a zapisovatele 
Radku Štantejskou.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter
Proti: -
Zdržel se: -
 
Usnesení č. 14/NZ bylo přijato.

3. Složení slibu členy zastupitelstva
Předsedající v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomného nového člena zastupitelstva Pavla 
Tippla ke složení slibu.
 
Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, 
v zájmu obce Popovičky a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“

Předsedající vyzval přítomného člena zastupitelstva Pavla Tippla ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ 
a podpisem na připraveném archu (příloha č. 1).

4. Schválení programu

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 
K návrhu programu byly vzneseny návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu nového programu.
 
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Popovičky schvaluje následující program veřejného zasedání:

1. Zahájení
2. Volba ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3. Složení slibu člena zastupitele obce
4. Doplnění a schválení programu
5. Schválení zřízení komisí

5.1 Schválení zřízení kulturní a sociální komise.
5.2 Schválení zřízení stavební komise.

6. Zvolení předsedů jednotlivých komisí, určení počtu členů a jejich členů
7. Schválení odstranění roštu na pozemní komunikaci v lokalitě Nebřenice
8. Rozpočtové opatření č.8/2022
9. Stanovení jednatelů Technických služeb Popovičky
10. Schválení určeného zastupitele pro pořizování změn územního plánu ve volebním období 2022-2026
11. Volba členů finančního výboru
12. Volba členů kontrolního výboru
13. Směrnice podpisových vzorů
14. Schválení názvu ulic v lokalitě Nebřenice
15. Návrh na předčasné splacení úvěru na ČOV
16. Revitalizace rybníku Ve Struhách
17. Odměny zastupitelů
18. Různé
19. Diskuse 

Návrh na doplnění bodů 5, 6, 7 vznesla Ing. Radka Kučerová, návrh na doplnění bodů 16 a 17 vznesl 
Ing. Jaroslav Richter.



Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Popovičky schvaluje následující upravený program veřejného zasedání:

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, 
Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: -
 
Usnesení č. 15/NZ bylo schváleno.

5. Návrh usnesení: Schválení zřízení komisí

5.1 Schválení zřízení kulturní a sociální komise.
Předsedající seznámil s návrhem zřízení kulturně sociální komise pro naše obce.  Kulturní akce je třeba 
koordinovat - v následujícím měsíci jsou naplánované 3 kulturní akce: podzimní brigáda, sázení stromů, 
sousedské posezení - akce většího typu, která je organizována pro 100 osob.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček
Proti: Jaroslav Richter
Zdržel se: Pavel Tippl

Usnesení č. 16/NZ 
Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení kulturní a sociální komise.

5.2 Návrh usnesení: zřízení stavební komise.

Účelem zřízení komise je zvýšení počtu občanů podílejících se na stavební agendě, vzhledem k zájmu 
rozšíření stezek celým územím a rozvoji našeho území. V nadcházejícím volebním období náš čekají 
projekty výstavby chodníků, případné přestavby stávající budovy OU, přestavba fary, řešení situace nazvané 
dle projektu zklidnění dopravní situace Na Stádlech a další.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: -

Usnesení č. 17/NZ 
Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení stavební komise.

6. Zvolení předsedů jednotlivých komisí, určení počtu členů a zvolení jejich členů

6.1 Kulturní a sociální komise – zvolení předsedy

Návrh: Mgr. Martina Tuháčková

Předsedající přednesl návrh na Mgr. Martinu Tuháčkovou, která pro nové zastupitelstvo již koordinovala 
akce Špacír a Lampionový průvod.

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček 
Proti: -



Zdržel se: Jaroslav Richter, Pavel Tippl

Usnesení č. 18/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky volí předsedou kulturní a sociální komise paní Mgr. Martinu 
Tuháčkovou.

6.2 Zvolení počtu členů Kulturní a sociální komise

Návrh: Počet členů komise: tři
Předsedající navrhl počet členů tři.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček
Proti: -
Zdržel se: Jaroslav Richter, Pavel Tippl

Usnesení č. 19/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky určuje počet členů Kulturní a sociální komise v počtu tři.

6.3 Zvolení členů Kulturní a sociální komise

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy Kulturní a sociální komise.
Předsedající navrhl na člena komise paní Věru Kubrovou. Další návrhy nebyly vzneseny. 
Poslední člen komise bude doplněn.

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček
Proti: -
Zdržel se: Jaroslav Richter, Pavel Tippl

Usnesení č. 20/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky volí členem Kulturní a sociální komise paní Věru Kubrovou.

6.4 STAVEBNÍ komise - zvolení předsedy

Návrh: Ing. Alexander Tuháček

Předsedající přednesl návrh na Ing. Alexandera Tuháčka, který je zastupitel a má svěřené stavební záležitosti.
Z toho důvodu je navrhován jako předseda, který bude komisi pravidelně seznamovat s aktuálními situacemi 
řešenými v obci a s plánovaným rozvojem.

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: Alexander Tuháček

Usnesení č. 21/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky volí předsedou STAVEBNÍ komise pana Ing. Alexandera Tuháčka.

6.5 Zvolení počtu členů STAVEBNÍ komise



Předsedající navrhl počet členů pět.
Důvodem vyššího počtu členů je koordinace stavebních aktivit v našich obcí, které zde probíhají a zároveň 
aktivity, které chceme rozvíjet.

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: -

Usnesení č. 22/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky určuje počet členů STAVEBNÍ komise v počtu pět.

6.6 Zvolení členů STAVEBNÍ komise

Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy STAVEBNÍ komise.

Předsedající navrhl na člena komise pana Ing. Jaroslava Suchopára, Petra Horáčka, čtvrtý a pátý člen bude 
doplněn na nejbližším konaném zastupitelstvu obce.

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Alexander Tuháček
Proti: -
Zdržel se: Jaroslav Richter, Pavel Tippl, Jaroslav Švehla

Usnesení č. 23/NZ nebylo schváleno.

6.6.1 Doplnění člena STAVEBNÍ komise
Ing. Jaroslav Richter podal návrh stát se členem STAVEBNÍ komise.

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Jaroslav Švehla, Pavel Tippl, Jaroslav Richter
Proti: David Šikola, Alexander Tuháček
Zdržel se: Radka Kučerová

Usnesení č. 24/NZ 
Doplnění člena STAVEBNÍ komise nebylo schváleno.

7. Schválení odstranění roštu na pozemní komunikaci v lokalitě Nebřenice

Předsedající předal slovo Ing. Tuháčkovi, který seznámil s důvody odstranění roštu v lokalitě golfu.

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: -



Usnesení č. 25/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky schválilo žádost Oaks Prague na odstranění roštu.

8. Rozpočtové opatření č. 8/2022

Zastupitelé byli seznámeni (nehlasuje se) s rozpočtovým opatřením č. 8, dle Přílohy č. 2. Seznámení probíhá
na základě usnesení č. 15 z roku 2018, - Předsedající citovala část ze směrnice: „Zastupitelé souhlasí se 
zmocněním starosty ve věci rozpočtového opatření na neomezenou částku. Starosta je vždy následně povinen
informovat zastupitele o změnách v rozpočtových opatřeních.“
Předsedající doplnila, že tato směrnice je nyní revidována a bude právním zástupcem upravena tak, aby 
starosta neměl neomezené finanční pravomoce a aby o výdajích rozhodovalo zastupitelstvo společně.

Předsedající seznámila s nutnými finančními přesuny, které bylo třeba přizpůsobit aktuálním potřebám 
v rámci navýšení rozpočtových položek:

- energie - z důvodu zvýšení pravidelných záloh od dodavatelů plynu a elektřiny. 
- společenské akce - např. Sousedské posezení počítá s vyšším rozpočtem – akce pro cca 100 lidí
- sběr a svoz komunálních odpadů  
- konzultační, poradenské a právní služby (vzhledem k trestně právní odpovědnosti zastupitelů)
-  revize a optimalizace stávajících interních procesů a nastavení nových interních procesů – 

konkrétně: 
- elektronický proces oběhu účetních dokladů, 
- revize stávajících směrnic, dle kterých původní zastupitelstvo rozhodovalo
- platnost těchto směrnic přecházejících na nové zastupitelstvo, 

              - nastavení nových interních procesů, dosud neexistujících: vytvoření systému objednávky –
schválení objednávky – vytvoření zakázky a kompletace celkové zakázky pro ucelený přehled, který 
umožní dohledávání dat kdykoli i zpětně.
              - elektronizace archivu.

- nájemné na úřadě – nová kopírka, tedy je i výrazně vyšší nájem 
kancelářské vybavení – výměna monitorů 

- vývěska v Nebřenicích, jelikož doposud v obci nebyla instalována

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

9. Stanovení jednatelů Technických služeb Popovičky

Návrh usnesení: Stanovení jednatelů TSP IČ: 03769445

Předsedající navrhuje zřízení funkcí 3 jednatelů, kteří budou jednat a vystupovat jednotlivě.
Funkce jednatelů bude navržena a svěřena starostovi a oběma místostarostům obce.

Noví jednatelé:
Ing. Radka Kučerová
David Šikola
Jaroslav Švehla

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: -

Usnesení č. 26/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky volí jednateli TECHNICKÝCH SLUŽEB Popovičky 
Ing. Radku Kučerovou, Davida Šikolu, Jaroslava Švehlu.



10. Schválení určeného zastupitele pro pořizování změn územního plánu ve volebním období 2022-
2026

Usnesení: Zastupitelstvo obce Popovičky pověřuje Ing. Alexandera Tuháčka k jednání a k pořizování změn 
územního plánu obce Popovičky ve volebním období 2022-2026.

 

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: -

Usnesení č. 27/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky pověřuje pana Ing. Tuháčka k jednání a k pořizování změn územního 
plánu obce Popovičky ve volebním období 2022-2026.

11. Volba členů finančního výboru

Návrh usnesení: Volba členů finančního výboru:
Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního výboru.
Byl podán následující návrh: Ing. Jaroslav Richter, Ing. Kateřina Marounková

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: Jaroslav Richter

Usnesení č. 28/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky volí členem finančního výboru Ing. Jaroslava Richtera a Ing. Kateřinu 
Marounkovou.

12. Volba členů kontrolního výboru

Návrh usnesení: Volba členů kontrolního výboru:
Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního výboru.
Byl podán následující návrh: Pavel Tippl, Radka Štantejská

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter
Proti: -
Zdržel se: Pavel Tippl

Usnesení č. 29/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky volí členy kontrolního výboru Pavla Tippla a Radku Štantejskou.



13. Směrnice podpisových vzorů
Návrh usnesení: Schválení přijetí směrnice podpisových vzorů
Předsedající uvedl, že tato směrnice se stává součástí vnitřního organizačního a kontrolního systému obce a 
definuje jednotlivá podpisová práva interních dokumentů obce. Ustanovením jsou povinni se řídit všichni 
zastupitelé.

Ing. Jaroslav Richter vznesl námitku, nebyl obeznámen předem s obsahem směrnice.
Řešení námitky: Směrnice byla nahlas přečtena místostarostou Davidem Šikolou a předána všem k 
nahlédnutí.

Předsedající Ing. Kučerová uvedla, že směrnice je shodná se směrnicí, kterou mělo minulé zastupitelstvo, 
kdy starostou byl Ing.Richter, pouze dochází k aktualizaci osob a podpisů.

Ing. Jaroslav Richter požádal o zanesení do zápisu, že dokumenty schvalované na Zastupitelstvu obce, budou
všem členům Zastupitelstva předávaný nejpozději 2 dny před konaným zastupitelstvem.

Poté se přistoupilo k hlasování o bodu 13. Směrnice podpisových vzorů.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Pavel Tippl
Proti: -
Zdržel se: Jaroslav Richter

Usnesení č. 30/NZ
Zastupitelstvo obce Popovičky schvaluje a přijímá směrnici č. 1/2022 podpisových vzorů.

14. Schválení názvu ulic v lokalitě Nebřenice

Návrh usnesení: Schválení názvů ulic v lokalitě Nebřenice
Předsedající uvedl, že od společnosti OAKS obec obdržela návrh na pojmenování ulic viz Příloha č.3.
Předsedající předala slovo Ing. Tuháčkovi, který seznámil s navrhovanými ulicemi:

1. U Golfu
2. U Parku
3. U Školky
4. V Zahradách

Žádný ze zastupitelů nevznesl námitku.

Výsledek hlasování:
Pro: Radka Kučerová, David Šikola, Jaroslav Švehla, Alexander Tuháček, Jaroslav Richter, Pavel Tippl
Proti: Jaroslav Richter
Zdržel se: -

Usnesení č. 31/NZ 
Zastupitelstvo obce Popovičky schvaluje a souhlasí s předloženými návrhy společnosti OAKS ve všech 
navržených názvech.

15. Návrh na předčasné splacení úvěru na ČOV

Návrh usnesení č. 32/NZ: Předčasné splacení úvěru na ČOV
Předsedající navrhl schválení dřívějšího splacení a uvedl následující finanční argumenty:
K 1. 11. zbývá doplatit 2.412.407,79 Kč.
Měsíční úroky byly v průběhu loňského roku cca 4.000 Kč, nyní byly úroky navýšeny cca na 17.000 Kč.
V tuto chvíli je na doplacení úvěru třeba zaplatit ještě 30 splátek.



Tento bod byl projednán pouze informativně. Na závěr diskuse bylo dohodnuto a uloženo místostarostovi 
Davidovi Šikolovi vypracování finanční analýzy výhod předčasného splacení vs. ponechání úvěru.



16. Rybník Ve Struhách – revitalizace

Programový bod byl navrhnut Ing. Richterem.
Vznesen dotaz Ing. Richterem na nové zastupitele, zda již bylo vyřešeno, případně jak budou zastupitelé řešit
podanou stížnost občana z Chomutovic.

Návrh usnesení č. 33/NZ: 
Rybník Ve Struhách – revitalizace, návrh řešení.

Usnesení projednáno informativně.

Předsedající doplnila, že tato stížnost byla podána již původnímu zastupitelstvu a měla tedy spadat do jejich 
kompetence. Zároveň předsedající uvedla, že zajistí dohledání data osobního podání této stížnosti.

Projednáno – vyřízení stížnosti podané občanem Chomutovic, kterou osobně podal na Obecní úřad 
Popovičky bylo formou dopisu podaného dne 26.7.2022.

Stížnost se týkala nutnosti opravy hráze rybníka a vyčištění potoka, aby nedocházelo k záplavám v období 
velkých dešťových srážek. 

Tento bod bude znovu projednán, tak aby zastupitelé měli podrobnější znalost problematiky – návrh: řešení 
na příštím zastupitelstvu.

17. Odměny zastupitelů

Návrh usnesení č. 34/NZ: Odměny zastupitelů

Ing. Jaroslav Richter vznesl dotaz na celkové personální náklady obce. Další dotaz byl směřován na 
Jaroslava Švehlu, proč se při schvalování odměn zastupitelů zdržel hlasování.
Předpokládané personální náklady upřesnila Ing. Radka Kučerová s tím, že odměna uvolněného starosty je 
dle tabulky dle počtu obyvatel obce dle Nařízení vlády č. 318/2017 Sb.

Jaroslav Švehla uvedl, že se zdržel hlasování, protože v té době neměl přesnou představu o časové náročnosti
zastupování obce.

Závěrem této diskuze uvedl Ing. Jaroslav Richter, že nemá zájem o kompenzaci své práce pro obec a vzdává 
se své odměny ve prospěch rozvoje infrastruktury obce.
Předsedající Ing. Kučerová uvedla, že souhlasí s tímto návrhem vzhledem k tomu, že Ing. Richter nepřijal na 
vlastní žádost žádnou obecní agendu a tím se snížil počet aktivních pracujících zastupitelů na pouhých 6.

Toto usnesení mělo pouze informativní charakter.

18. Různé
Optika:
Ing. Alexander Tuháček informoval o předprojednané smlouvě se společností T-Mobile ohledně vedení 
optické páteřní sítě naší obcí, která byla zahájena již minulým zastupitelstvem a schválena smlouva dne 24. 
8. 2022 na veřejném zastupitelstvu. 
Tento bod má pouze informativní charakter a bude projednán interně.

Svazková základní škola v obci Modletice:
Ing. Alexander Tuháček předložil demografickou studii pro naše obce. Předsedající uvedla, že byla na 
schůzce se starosty Modletic a Herinku a je třeba v nejbližší době se za obec Popovičky vyjádřit k projektu 
spolupráce.
Tento bod má pouze informativní charakter a bude projednán interně. Následně bude komunikován směrem 
k občanům našich obcí.



19. Diskuse
V tomto bodě nebyly podány žádné návrhy.

Starostka obce Ing. Radka Kučerová ukončila zasedání v 21.36 hodin.

Přílohy dle textu:
1) Podpisový arch
2) Směrnice č. 1/2022
3) Názvy ulic v lokalitě Nebřenice

…………………………………………………………                                         …………………………...
     Starostka obce Ing. Radka Kučerová

Ověřovatel zápisu 
David Šikola – místostarosta

………………………………………………………………
Ověřovatel zápisu

               Jaroslav Švehla – místostarosta


